

Tel: 03-8959 1088 HP: 010-200 8350

H. TFU08CQ

Batile air HP: 0 8 天 6 晚 重庆/乐山/成都/洪崖洞风景区

Flight: Batik Airline (Subject to change) KUL/TFU 2130/0215+1 **OD672**

TFU/KUL 0315/0745 **OD673**

Tour Fare:

行程亮点:

- ~ 全程无购物 / 无保证自费
- ~ 游览前年古镇, (火龙之乡)黄龙溪
- ~ 全程 4+5 () 酒店 () 当地 5 星)
- ~ 体验长江索道 (含单程票)

~ 打卡重庆网红景点:

~磁器口古镇, 李子坝轻轨观景台, 解 放碑步行街,涂鸦一条街,八一美食街

~打卡成都网红景点:

~东郊记忆、锦里古街、宽窄巷子, 春熙路、太古里,体验成都慢生活

美食安排 Local Meals:

·鸳鸯火锅 ·重庆江湖菜

·渝菜风味 ·巴国风味

豆腐宴 ·峨眉风味

推荐自费 Optional: RMB 280/=

圣象峨眉秀

推荐自费 Optional: RMB 330/=

非遗传承表演秀 (VIP) +十八梯民

俗街+南滨路夜游+WFC 登楼

注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
- 3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中 文版本为依据.
- 4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

李子坝轻轨观景台





_D1 (MOB) 吉隆坡 / 成都 2130/0215+1 于吉隆坡国际机场集合, 乘搭客机飞往成都机场.

(B/L/D) 酒店: 峨眉山世纪阳光大酒店或同级 成都 (2H) 乐山 (1.5H) 峨眉山

黄龙溪古镇 是一座历史悠久的古镇,有着悠久的历史和独特的文化. 古镇可以欣赏到保存完好的古代建筑 乐山大佛(船游) 船游乐山大佛的体验十分独特,游客可以在船上欣赏到乐山大佛的全貌

圣象峨眉秀 (推荐自费项目)

D3 峨眉山 (1.5H) 乐山 (高铁/动车 3H) 重庆 (B/L/D) 酒店: 重庆锦怡豪生酒店或同级

报国寺 报国寺的建筑风格融合了中国传统的寺庙建筑特色, 具有独特的魅力

伏虎寺 (含电瓶车) 伏虎寺的建筑风格融合了中国传统的寺庙建筑特色, 具有独特的魅力.

乘坐高铁/动车 (二等座) 至重庆

洪崖洞风景区 以其独特的山城建筑风格和悬崖峭壁上的吊脚楼而闻名.

重庆 (B/L/D) 酒店: 重庆锦怡豪生酒店或同级

磁器口古镇 可以欣赏到许多具有明清风格的古建筑,如古代庙宇、祠堂、民居等,这些建筑保存完好

李子坝轻轨观景台 可以欣赏到重庆壮丽的城市景观

解放碑步行街 步行街上有许多知名的商店、品牌专卖店和购物中心,提供各种商品和服务,是购物爱好者的天堂 涂鸦一条街 涂鸦一条街的墙面,建筑,地面等都被各种形式的涂鸦装饰,形成了一幅幅生动的画面

八一美食街、八一美食街还有许多特色的商店和小店,出售各种手工艺品,纪念品和特色商品,是购物和休闲的好去处

非遗传承表演秀 (VIP)+十八梯民俗街+南滨路夜游+WFC 登楼 (推荐自费项目)

D5 重庆 (高铁/动车 1.5H) 成都 (B/L/D)

酒店: 成都正源喜悦大酒店或同级

龙门浩老街 可以欣赏到许多保存完好的古代建筑,如明清风格的民居,古代庙宇等,这些建筑反映了当地古代建筑 交通茶馆 以其独特的重庆老茶馆风格和优质的服务而闻名

皇冠大扶梯 不仅是市民出行的便捷工具,也是游客观光的热门景点之一..从扶梯上可以俯瞰重庆的城市风景

鹅岭二厂 建筑风格典雅,结构坚固,是当时重庆工业建筑的代表之一

长江索道 (含单程票) 欣赏到壮丽的长江景色和重庆两岸的城市风光

搭乘高铁/动车 (二等座) 前往成都

成都

(B/L/D)

酒店: 成都正源喜悦大酒店或同级

熊猫基地 (含电瓶车) 是中国乃至全世界熊猫爱好者的朝圣地,也是成都的重要旅游景点之一

漫花庄园 庄园占地面积广阔,种植有各种花卉植物,如玫瑰,草莓,向日葵等,四季都有不同的花卉盛开,景色迷人

东郊记忆 是以传统文化与现代创意相结合为主题的景区

成都 / 吉隆坡

(B/L/X)

锦里古街 可以领略到成都传统文化的精髓,感受到浓厚的历史底蕴. 古街两旁有许多古建筑,传统手工艺品店,茶馆 宽窄巷子 以其独特的建筑风格和浓厚的历史文化氛围而闻名

春熙路步行街,太古里步行街

D8 抵达吉隆坡 0315/0745 (MOB)







Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350**

H. TFU08CQ

8D6N Chongqing Leshan/Chengdu/Hongya Cave Scenic Area

D**1** Kul / Chengdu 2130/0215+1

(MOB)

Hotel: Holiday Inn Express Chengdu Airport Zone or similar

Gather at Kuala Lumpur International Airport and take a flight to Chengdu Airport.

Chengdu (2H) Leshan (1.5H) Mt.Emei

(B/L/D)

Hotel: Emeishan Century Sunshine Hotel or similar

Huanglongxi Ancient Town is a historically rich town with a unique culture. Visitors can admire well-preserved ancient architecture.

Leshan Giant Buddha (Boat Tour) The experience of touring the Leshan Giant Buddha by boat is unique.

Shengxiang Emei Show (Recommended Optional Activity)

D3 Mt.Emei (1.5H) Leshan (Train 3H) Chongqing

3/L/D)

Hotel: Chongqing Jin Yi Shangri-La Hotel or similar

Baoguo Temple blends traditional Chinese temple architecture with a unique charm.

Fuhu Temple (including electric car) Fuhu Temple blends traditional Chinese temple architecture with a unique charm.

Take a high-speed train/CRH (second class seat) to Chongqing.

Hongya Cave Scenic Area is famous for its unique mountain city architectural style and hanging wooden houses on cliffs.

D4 Chongqing

(B/L/D)

Hotel: Chongqing Jin Yi Shangri-La Hotel or similar

Cigikou Ancient Town offers many well-preserved ancient buildings in Ming and Qing styles, such as ancient temples, ancestral halls.

Liziba Light Rail Observation Deck offers a magnificent view of Chongqing's urban landscape.

Jiefangbei Pedestrian Street is lined with many well-known shops, brand stores, and shopping centers, offering a variety of goods and services.

Graffiti Street's walls, buildings, and ground are decorated with various forms of graffiti, creating vivid scenes.

Bayi Food Street also has many unique shops and boutiques selling handicrafts, souvenirs, and specialty goods.

Intangible Cultural Heritage Performance Show (VIP) + Shiba Ti Folk Street + Night Cruise on Nanbin Road + WFC Tower Climb (recommended optional activity)

D5 Chongqing (Train 1.5H) Chengdu

(B/L/D)

Hotel: Chengdu Zhengyuan Joy Hotel or similar

Longmenhao Old Street offers many well-preserved ancient buildings, such as Ming and Qing-style residences and ancient temples.

The Traffic Tea House is famous for its unique Chongqing old tea house style and high-quality service.

The Crown Escalator is not only a convenient tool for citizens to travel but also a popular tourist attraction. From the escalator

Eling No. 2 Factory has an elegant architectural style and a solid structure, representing one of the industrial buildings of Chongqing at that time.

The Yangtze River Cableway (including one-way ticket) offers a magnificent view of the Yangtze River and the urban scenery.

Take a high-speed train/CRH (second class seat) to Chengdu.

Chengdu

(B/L/D)

Hotel: Chengdu Zhengyuan Joy Hotel or similar

Giant Panda Breeding (including electric car) is a pilgrimage site for panda enthusiasts from China and around the world

Manhua Manor is a vast estate with a variety of flowering plants, such as roses, strawberries, and sunflowers, blooming in different seasons.

East Suburb Memory is a scenic area themed on the combination of traditional culture and modern creativity.

Chengdu

(B/L/**X**)

Jinli Ancient Street offers a glimpse into the essence of traditional Chengdu culture and a sense of profound historical heritage.

Kuanzhai Alley is famous for its unique architectural style and rich historical and cultural atmosphere.

Chunxi Road Pedestrian Street and Taikoo Li streets

D8 Chengdu / Kul

0315/0745

(MOB)

Sending to Chengdu Airport, ending your pleasant journey.

Optional: RMB 280/=

Sacred Elephant Emei Show

Optional: RMB 330/=

Intangible Cultural Heritage Performance (VIP) + Shibati Folk Street + Nanbin Road Night Tour + WFC Tower Ascent

Notes:

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
- 3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.